January 28

Eugene Lee

66 Westing Road

Wilmington, DE 19801

Dear Mr. Lee,

At the Hoyle Community Theater, we strive to provide the best performing arts experience possible. As a nonprofit organization, we depend on the support of the community. Therefore, we ask that our patrons periodically make donations. — [1] —.

Enclosed is an envelope into which you can place your donation. — [2] —. Any amount would be greatly appreciated. Substantial benefits are available to those who contribute \$100 or more. — [3] —.

And to show gratitude to our loyal patrons, we're planning on staging some of our most ambitious performances yet this year. - [4] -. In March, we'll be putting on a play by the famed Kenyan playwright David Kobo called Searching for the Homeland. And in June, we'll be holding a three-weeklong performance of a new play by local playwright Steve Weller. Then, this autumn we're going to be performing a series of classical Greek tragedies.

As the only theater in Wilmington that offers free performances, we are supported by people like you. So, thank you for your continued dedication.

Sincerely,

Kathryn Little

Director, Hoyle Community Theater

- 168. What is the purpose of the letter?
 - (A) To solicit money from a patron
 - (B) To advertise a new theater
 - (C) To announce a schedule change
 - (D) To seek actors for a performance
- 169. What is mentioned about Searching for the Homeland?
 - (A) It will run for three weeks.
 - (B) It is based on a Greek tragedy.
 - (C) It is being directed by Steve Weller.
 - (D) It was written by a well-known artist.

- 170. What is indicated about the Hoyle Community Theater?
 - (A) It is located outside of Wilmington.
 - (B) It hires student actors for performances.
 - (C) It does not charge money for admission.
 - (D) It is closed on weekends and national holidays.
- 171. In which of the positions marked [1], [2], [3], and [4] does the following sentence best belong?

"These include gift cards to restaurants in the area and tickets to local concerts."

- (A)[1]
- (B) [2]
- (C)[3]
- (D) [4]

題目

Questions 168-171 refer to the following letter.

January 28

Eugene Lee

66 Westing Road

Wilmington, DE 19801

Dear Mr. Lee,

At the Hoyle Community Theater, we strive to provide the best performing arts experience possible. As a nonprofit organization, we depend on the support of the community. Therefore, we ask that our patrons periodically make donations. — [1] —.

Enclosed is an envelope into which you can place your donation. — [2] —. Any amount would be greatly appreciated. Substantial benefits are available to those who contribute \$100 or more. — [3] —.

And to show gratitude to our loyal patrons, we're planning on staging some of our most ambitious performances yet this year. — [4] —. In March, we'll be putting on a play by the famed Kenyan playwright David Kobo called Searching for the Homeland. And in June, we'll be holding a three-week-long performance of a new play by local playwright Steve Weller. Then, this autumn we're going to be performing a series of classical Greek tragedies.

As the only theater in Wilmington that offers free performances, we are supported by people like you. So, thank you for your continued dedication.

Sincerely,

Kathryn Little

Director, Hoyle Community Theater

ACCORDING TO SELECT

strive v 努力;苦幹、performing arts 表演藝術、nonprofit adj. 非營利的、depend on 仰賴、patron n. 赞助者、periodically adv. 定期地、make donations 捐款、enclosed adj. 隨附的、appreciate v. 咸澈、substantial adj. 實質的、contribute v. 捐助、stage v. 撒上舞台;n. 舞台、ambitious adj. 需極大努力或才幹才能完成的、put on 推出、famed adj. 知名的、playwright n. 劇作家、classical adj. 經典的、tragedy n. 悲劇、dedication n. 奉獻

翻譯

第 168 到 171 題參考以下信件。

1月28日

Eugene Lee

19801 德拉瓦州威明頓威斯汀路 66 號

Lee 先生您好:

在 Hoyle 社區劇場,我們力求盡可能提供最好的表演藝術體驗。身為非營利組織,我們有賴於社區的支持。因此,我們懇請贊助者定期捐款。

隨函附上可供您置放捐獻款項的信封。對於任何金額我們都會很感激。捐助 100 美元以上的人則可享有實質好處。「這些好處包括了區內餐廳的禮品卡和當地音樂會的門票」。

而為了對我們的忠實贊助者表示感謝,我們 計畫在今年把幾個難度非常高的表演搬上舞 台。在三月時,我們將推出肯亞知名劇作家 David Kobo 的戲,名為《尋找家園》。而六 月時,我們將上演本地劇作家 Steve Weller 的新戲,為期三週。然後在今年秋天,我們 則要演出一系列經典的希臘悲劇。

身為威明頓唯一提供免費表演的劇場,我們 是由像您這樣的人士所支持的。所以,感謝 您持續奉獻。

Kathryn Little 敬上 Hoyle 社區劇場總監

答案與解析

168

What is the purpose of the letter?

- (A) To solicit money from a patron
- (B) To advertise a new theater
- (C) To announce a schedule change
- (D) To seek actors for a performance

這封信件的目的是什麼?

- (A) 為了向贊助者募款
- (B) 為了替新劇場打廣告
- (C) 為了宣布時程有更動
- (D) 為了替表演尋找演員

答案: A 目的判斷題型

第一段内容先提及 we ask that our patrons periodically make donations. 「我們懇請贊助者定期捐款」,接著又說 Enclosed is an envelope into which you can place your donation. 「隨函附上可供您置放捐獻款項的信封」。由此可知,寫這封信的目的主要是要募款。選項 (A) 為正確解答。

【替换語句】ask that ... make donations 懇請······捐款 → solicit money 募款

【單字】solicit w. 請求; 懇求、seek w. 尋找

169

What is mentioned about Searching for the Homeland?

- (A) It will run for three weeks.
- (B) It is based on a Greek tragedy.
- (C) It is being directed by Steve Weller.
- (D) It was written by a well-known artist.

關於《尋找家園》文中提到了什麼?

- (A) 它會演三個星期。
- (B) 它取材自希臘悲劇。
- (C) 它由 Steve Weller 所執導。
- (D) 它是由著名的藝術家所撰寫的。

答案: D Not/True 題型

本題是要針對 Searching for the Homeland 相關内容來判斷選項中的敘述何者相符。選項 (A)、(B)、(C) 皆為敘述中沒有提及的内容。而由 信中第三段提及 we'll be putting on a play by the famed Kenyan playwright David Kobo called Searching for the Homeland 可知,舞台劇 Searching for the Homeland 為知名肯亞籍劇作家 David Kobo 的作品,此與選項 (D) 的敘述相符,故 (D) 為本題正解。

【單字】run v. 繼續(進行一段時間)、be based on 以……為根據、direct v. 指導

170

What is indicated about the Hoyle Community Theater?

- (A) It is located outside of Wilmington.
- (B) It hires student actors for performances.
- (C) It does not charge money for admission.
- (D) It is closed on weekends and national holidays.

信件中指出了 Hoyle 社區劇場的什麼事?

- (A) 它位在威明頓外側。
- (B) 它雇用學生演員來表演。
- (C) 它不收入場費。
- (D) 它在週末和國定假日公休。

答案: C 推論題型

由信件一開始說道 Hoyle Community Theater As a nonprofit organization 可知,Hoyle 社區劇場是一個非營利組織。再來,由第二段提及 的 As the only theater in Wilmington that offers free performances 更可確定,該劇場是威明頓唯一提供免費表演的劇場,因此選項 (C) 為正 解。其餘選項的内容在信中均未提及。

【替換語句】offers free performances 提供免費表演 → does not charge money for admission 不收入場費

【單字】admission n. 進入許可;入場費丶national holiday 國定假日

171 NEW

In which of the positions marked [1], [2], [3], and [4] does the following sentence best belong?

"These include gift cards to restaurants in the area and tickets to local concerts."

(A)[1]

(B) [2]

(C) [3]

(D) [4]

在標示 [1]、[2]、[3]、[4] 的位置中,哪一個最適合填入 下列句子?

「這些(好處)包括了區内餐廳的禮品卡和當地音樂會 的門票。」

(A) [1]

(B) [2]

(C)[3]

(D) [4]

答案: C 插入句

本題須從文章的脈絡來判斷應將指定的句子放在哪一個位置。句子的意思是「這些(好處)包括區内餐廳的禮品卡和當地音樂會的門票」,故 可推測在本句之前應該會提及與好處相關的内容。位置 [3] 前方的句子為 Substantial benefits are available to those who contribute \$100 or more. 若在位置 [3] 插入指定句,則文意是「捐助 100 美元以上的人則可享有實質好處。這些好處包括區内餐廳的禮品卡和當地音樂會的門 票」,語意順暢,因此選項 (C) 即為正解。

Questions 186-190 refer to the following advertisement, e-mail, and form.

NEW

RB BANK

Open an investment account with RB Bank and take advantage of our special offer. Get 60 days of free trading and a cash incentive when you deposit \$2,500 or more.*

- \$100 incentive + free trades with deposit of \$2,500 to \$49,999
- \$250 incentive + free trades with deposit of \$50,000 to \$99,999
- \$500 incentive + free trades with deposit of \$100,000 to \$249,999
- \$750 incentive + free trades with deposit of \$250,000 or more

Why choose RB Bank?

- · Fair pricing with no hidden fees
- · Educational resources for every investor
- Various investment types to choose from
- · Round-the-clock support from financial advisers
- · Easy-to-use trading software for desktop and mobile devices
- * Offer is valid until April 30. Standard trading fee is \$9.99. For inquiries, call 555-2975, e-mail info@rbbank.com, or visit one of our 60 branches nationwide.

To: Beth Viola <b.viola@ambercrafts.com>
From: Ron Campbell <r.campbell@rbbank.com>

Subject: Your account

Date: April 21

Dear Ms. Viola,

Thank you for opening an investment account with RB Bank. Your deposit of \$50,000 was received yesterday. Please note that it will take approximately 60 days for your cash bonus to be released.

Regarding your other inquiry, there are a couple of options available for business owners who wish to borrow money. The first is the SBA Loan. This is for companies with fewer than 50 employees. Up to \$100,000 may be borrowed at a 4.9 percent interest rate. The other option is the CTA Loan. It can only be applied for by firms with 50 employees or more. For this loan, up to \$500,000 is available to the borrower at a 3.9 percent interest rate. Please visit our Web site for additional information about these loan programs and instructions on how to apply.

Sincerely,

Ron Campbell

Financial adviser

Loan Application Form

Company Information

Company Name: Amber Crafts

Owner: Beth Viola

Address: 527 Fairfax Avenue, Roanoke, VA 24016

Telephone: 555-2308

E-mail: b.viola@ambercrafts.com

Loan Type: SBA Loan

Check here if you have read the RB Bank Privacy Agreement.

Please note that you must include a copy of your company's business license with your application.

- 186. What is NOT mentioned about RB Bank?
 - (A) It charges the lowest fees in the industry.
 - (B) It has a range of investment options.
 - (C) It offers 24-hour financial support.
 - (D) It provides learning materials for investors.
- 187. How much cash will Ms. Viola receive for opening an investment account?
 - (A) \$100
 - (B) \$250
 - (C) \$500
 - (D) \$750
- 188. According to the e-mail, what is an advantage of the CTA Loan over the SBA Loan?
 - (A) A more generous signup bonus
 - (B) A lower interest rate
 - (C) A longer borrowing period
 - (D) A less complex application process

- 189. What is implied about Amber Crafts?
 - (A) Its owner is looking for investors.
 - (B) It recently opened another branch.
 - (C) Its products are sold in multiple countries.
 - (D) It employs fewer than 50 workers.
- 190. What has Ms. Viola been asked to provide?
 - (A) Personnel records
 - (B) Financial statements
 - (C) An operating permit
 - (D) A legal contract

題目

Questions 186-190 refer to the following advertisement, e-mail, and form.



RB BANK

Open an investment account with RB Bank and take advantage of our special offer. Get 60 days of free trading and a cash incentive when you deposit \$2,500 or more.*

- \$100 incentive + free trades with deposit of \$2,500 to \$49,999
- \$250 incentive + free trades with deposit of \$50,000 to \$99,999
- \$500 incentive + free trades with deposit of \$100,000 to \$249,999
- · \$750 incentive + free trades with deposit of \$250,000 or more

Why choose RB Bank?

- · Fair pricing with no hidden fees
- Educational resources for every investor
- Various investment types to choose from
- · Round-the-clock support from financial advisers
- Easy-to-use trading software for desktop and mobile devices
- * Offer is valid until April 30. Standard trading fee is \$9.99. For inquiries, call 555-2975, e-mail info@rbbank.com, or visit one of our 60 branches nationwide.

單字

take advantage of ~ 利用、trading n. 交易、incentive n. 獎勵;誘因、deposit v. 存入;n. 存款、fair adj. 公道的、pricing n. 定價、hidden adj. 隱藏的、fee n. 費用、round-the-clock adj. 全天候的、financial adviser 理專、valid adj. 有效的、nationwide adj. 全國的

翻譯

第 186 到 190 題參考以下廣告、電子郵件 和表單。

RB 銀行

開立 RB 銀行投資帳戶,並善用本行的特別 優惠。存款 2,500 美元以上,就享有 60 天 的冤費交易和現金回饋。*

- 存款 2,500 到 49,999 美元,回饋 100 美元+ 免費交易
- 存款 50,000 到 99,999 美元,回饋 250 美元+ 免費交易
- 存款 100,000 到 249,999 美元,回饋 500 美元+免費交易
- ・存款 250,000 美元以上,回饋 750 美元 + 究費交易

為什麼要選擇 RB 銀行?

- 定價公道,沒有隱藏費用
- 教育資源惠及每位投資人
- 有各式投資方案可供選擇
- 理專全天候支援
- 交易軟體易於在桌上型和行動裝置上使用
- *優惠有效至 4 月 30 日止。標準交易費為 9.99 美元。如欲洽詢,請撥 555-2975,電 郵 info@rbbank.com,或蒞臨本行在全國 60 家分行的任何一家。

To: Beth Viola <b.viola@ambercrafts.com>
From: Ron Campbell <r.campbell@rbbank.com>

Subject: Your account Date: April 21

Dear Ms. Viola,

Thank you for opening an investment account with RB Bank. Your deposit of \$50,000 was received yesterday. Please note that it will take approximately 60 days for your cash bonus to be released.

Regarding your other inquiry, there are a couple of options available for business owners who wish to borrow money. The first is the SBA Loan. This is for companies with fewer than 50 employees. Up to \$100,000 may be borrowed at a 4.9 percent interest rate. The other option is the CTA Loan. It can only be applied for by firms with 50 employees or more. For this loan, up to \$500,000 is available to the borrower at a 3.9 percent interest rate. Please visit our Web site for additional information about these loan programs and instructions on how to apply.

Sincerely,

Ron Campbell Financial adviser

單弓

borrow v. 借款、loan n. 貸款、interest rate 利率、borrower n. 借方、instruction n. 用法說明;指示

收件者: Beth Viola

<b.viola@ambercrafts.com>

寄件者: Ron Campbell

<r.campbell@rbbank.com>

主旨:貴帳戶日期:4月21日

親愛的 Viola 女士:

感謝您在 RB 銀行開立投資帳戶。您的存款 5 萬美元已於昨日收到。請留意,您的現金 紅利會在約 60 天後發放。

關於您的另一則詢問,對於想要借款的企業主來說有兩種可行的選擇。首先是 SBA 貸款。這適用於員工不到 50 人的公司,借貸最高可達 10 萬美元,利率為 4.9%。另一個選擇是 CTA 貸款。只有員工在 50 人以上的企業才能申辦。就此貸款而言,借方最高可貸 50 萬美元,利率為 3.9%。欲知這些貸款方案的其餘資訊及要如何申辦的說明,請上本行網站。

理專 Ron Campbell 敬上

RB 銀行

2

Loan Application Form

Company Information

Company Name: Amber Crafts

Owner: Beth Viola

Address: 527 Fairfax Avenue, Roanoke, VA 24016

Telephone: 555-2308

E-mail: b.viola@ambercrafts.com

Loan Type: SBA Loan

Check here if you have read the RB Bank Privacy Agreement.

Please note that you must include a copy of your company's business license with your application.



privacy agreement 隱私條款、business license 營業執照

RB Bank

貸款申辦表

公司資訊

公司名稱: Amber 工藝 業主: Beth Viola

地址:24016 維吉尼亞州羅亞諾克費爾法克

斯大道 527 號 電話:555-2308

電郵: b.viola@ambercrafts.com

貸款類型:SBA貸款

☑ 閱畢 RB 銀行隱私條款後請勾選此處。

請留意,申辦時須包含公司營業執照副本。

答案與解析

186

What is NOT mentioned about RB Bank?

- (A) It charges the lowest fees in the industry.
- (B) It has a range of investment options.
- (C) It offers 24-hour financial support.
- (D) It provides learning materials for investors.

關於 RB 銀行,文中並未提到什麼?

- (A) 它收取的費用在業界中最低。
- (B) 它有一系列的投資選項。
- (C) 它提供 24 小時的理財支援。
- (D) 它提供學習素材給投資人。

答案: A Not/True 題型

本題須由廣告的内容來進行確認。首先,由廣告中提到的 Why choose RB Bank? 及 Various investment types to choose from 可知,選擇 RB 銀行的原因是該銀行擁有多種投資方案可供選擇,故選項 (B) 的敘述與内容相符。而由 Round-the-clock support from financial advisers 可知, 有理專全天候支援客戶,故選項 (C) 的敘述亦與内容相符。另外,由 Educational resources for every investor 可知,銀行有提供每位投資者 理財學習資源,故選項 (D) 的敘述也與内容相符。只有選項 (A) 為廣告中沒有提及的内容,故本題選 (A)。

【單字】a range of 一整批、組或套的

187

How much cash will Ms. Viola receive for opening an

investment account?

(A) \$100

(B) \$250

(C) \$500 (D) \$750 Viola 女士開立投資帳戶將會獲得多少現金?

(A) 100 美元

(B) 250 美元

(C) 500 美元

(D) 750 美元

答案: B 5W1H 題型(組合題)

本題詢問 Viola 女士透過開設投資帳戶可以收到多少現金,可先從 Viola 所收到的 e-mail 進行確認。

〈線索 1〉e-mail 當中提到 Thank you for opening an investment account with RB Bank. Your deposit of \$50,000 was received yesterday. ... your cash bonus to be released., 意即 Viola 女士在 RB 銀行開設了投資帳戶並存入 50,000 美金的存款, 且提到日後會有現金紅利。不過 e-mail 中並未指出可以領到多少現金紅利,須從廣告的相關内容來確認。

〈線索 2〉廣告當中提到 Open an investment account with RB Bank Get ... a cash incentive when you deposit \$2,500 or more.。由此可 知,只要在 RB 銀行開設投資帳戶並存入 2,500 元以上的存款,即可獲得現金回饋。而由 \$250 incentive ... with deposit of \$50,000 to \$99,999 可知,只要存入 50,000~99,999 元,即可獲得 250 元的回饋。

綜合上述兩個線索可得知,Viola 開設了投資帳戶並存入 50,000 元的存款,故可領取 250 元的現金回饋。正確答案為 (B)。

188

According to the e-mail, what is an advantage of the CTA Loan over the SBA Loan?

- (A) A more generous signup bonus
- (B) A lower interest rate
- (C) A longer borrowing period
- (D) A less complex application process

根據電子郵件,與 SBA 貸款相較,CTA 貸款有何優點?

- (A) 簽約紅利較為優渥
- (B) 利率較低
- (C) 借款期較長
- (D) 申辦流程較不複雜

ACTUAL TEST 2 PART 7 161